
LUNDS BRUKSHUNDKLUBB 
Protokoll fört vid styrelsemöte den 12 juni 2022  
 
Närvarande: Solveig Aronsson, Birthe Persson, Daniel Zaar, Sara Brockstedt, 
Camilla Jannesson och Susanne Schönbeck  
Frånvarande:, Gertrud Malm och Ahnna Rasch 

 

1) Mötet öppnas 

 

2) Fastställande av dagordning 

 

3) Föregående mötesprotokoll 
Tidigare protokoll bordläggs till nästa möte. 

 

4) Per capsulam beslut 
Inga beslut fattade under föregående period. 

 

5) Distrikt och förbund 
Inget nytt att förmedla. 

 

6) Styrelsen övergripande 

a. Ekonomisk rapport 
Resultatrapporter per maj distribuerade till hela Styrelsen.  
Verksamheten i full gång, intäkter något bättre än budgeterat, 
halvårsuppdatering/avstämning görs inför andra halvåret 
(Cecilia/Susanne). 

b. Medlemsregistrering nytt system 
Solveig och Cecilia har tillgång. Solveig delar ut behörighet till 
Daniel, Susanne för att registrera/kontrollera medlemmar som 
tillkommit under perioden. Cecilia tar ut listor till Daniel/Susanne. 

c. Massmailsutskick 
Utskick gjordes 12/6. Avvakta med ny grindkod tills de nya 
medlemmarna lagts in i SBK. 

d. Användning av planen och bilkörning 
Daniel har tagit fram skiss, men gör en reducerad som enbart visar 
var bilar kan köra in och parkera, i de fall det krävs (tillåts enbart i 
specifika fall t ex agilityträning m visningshund) 

e. ”Agilitybana” i Dalby 
Fasta hinder för hundaktivitet har tagits fram av kommunen. Vi har 
blivit tillfrågade om vi har möjlighet att visa hur de kan användas, 
men vi avvisar då det inte är en agilitybana och vi ser risker utifrån 



säkerhetsperspektiv baserat på hårda underlag och fasta hinder. 
Solveig kontaktar kommunen för att påtala att det är en 
hundaktivitetsbana (ej agility) och belysa ev risker.  

f. Klubbaktivitet-funkisträff klubbmästerskap el dyl 
Förslag att ha en gemensam KM-tävling, där varje gren är 
representerad, med efterföljande fest. Susanne tar fram utkast till 
Daniel att skicka ut till samtliga grupper (Lydnad, Bruks, Rally, 
Agility, Hoopers), förslag fredag den 2:e september. 

g. Möte om Skrylle 1/9 
Samråd – anmälan senast 23 augusti. Bra om vi har med 
representanter från Spår/Sök då det kan handla om 
träningsmarker. 

h. Uthyrning Rasklubb (Monica Gordh) 
Önskemål att hyra del av plan för rasklubb till valpkurs/valpträffar. 
OK, inte konkurrerande verksamhet. 

i. Sponsorer 
Finns idag ingen aktiv grupp för sponsorer. Tas upp via facebook. 
 

7) Inomhushall 
a. Garantibesiktning och åtgärder av stormskadorna 

Fakturan rörande stormskador har krediterats. Plåtdelar finns kvar 
(säkrad), leverantören ska hantera det, Solveig har dialogen. 

b. Debitering under lågsäsong 
Beslut om reducerad (halverad) taxa fr o m 15 juni – 15 augusti 
kommuniceras ut på bokningssite. Sara informerar Mongkol. 
 

8) Supportgruppen 
Kontorsutrustning hanteras av de som nyttjar kontoret, ofta i samband 
med tävlingar. 
 

9)Bruksprov och lydnad 
a. Instruktörsmöte  

Ansökan om nästa års tävlingar (2023) gjorda. 
b. Sommar och höstkurser 

Daniel påminner instruktörer om att planera in kurser. Återkopplar 
till Styrelsen. 

c. Deltagarlistor Studiefrämjandet 
Bra om dessa kan skickas löpande istället för i efterhand. Solveig 
påminner inom instruktörsgruppen. 

 



10)Agility gruppen 

Bra genomförd tävling. Brist på funktionärer. 
Sista helgen i juli önskar Höörs Brukshundklubb låna hinder – OK. 
Nästa tävling i slutet av augusti planeras inom kort. 
 

11)Rallylydnadsgruppen 

Rallytävlingen gick bra. I övrigt inget. 
 

12)Hoopers 

Ny kurs planerad. Artikel om Hoopers med omnämnande av Lunds BK 
publicerad i Golden-nytt. 
Bra om vi kan växa och få en egen instruktör, Birthe undersöker om 
intresse finns. 
Ev kan Dog dancing-kurs hållas. 
 

13)Specialsök/nosework gruppen 
Camilla är färdigutbildad inom Specialsök, kurs kommer senare i år. 
 

14)BPH 
Vilande 2022, hemsidan är uppdaterad. 
 

15)Övriga frågor 
a. SM-deltagande;  

- Tävlingslydnad; Mongkol kvalificerad till SM Värnamo 17-19/6.  
- Agility; kvalificerade till lag-SM i Piteå. Osäkert om laget kan åka 
dit. 

 
16)Möte avslutas 

 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Susanne Schönbeck   Solveig Aronsson 
 
ledamot 

Solveig Aronsson 
 



 
 
 
 
 
 
ordförande 


